

# *Styrelsmöte Orbitibro Discgolf*

220614

Styrelsemöte, digitalt

- I. Mötet inleds
- II. Närvarokontroll: Niclas Sjöberg, Göran Kornestedt, Kristian Johansson, Martin Karlsson, Erik Möller,
- III. Val av justeringsperson: Kristian Johansson
- IV. Godkänn protokollet för senaste mötet: Ja
- V. Mötespunkter:
  - a) Egen tävling,
    - a. Datum: 1/10
    - b. TD: Peter & Ulrik. Niclas frågar
    - c. uppläggsspånerier: Smulebergsskolan, toalett, sponsorer, Foodtruck, putt - & miniberglängd tävling, åldersklasser
    - d. Sponsorgrupp: Niclas, Göran & Svante.
  - b) KM,
    - a. Datum: 15/10
    - b. Upplägg: 2x18, PDGA
  - c) Dam: Det uppskattas och är bra med damgrupp på måndagar
  - d) Banans skötsel.
    - a. Arbetsdag (lördag) planeras, kanske 1/månad
    - b. Förbrukningsmateriel ska ersättas till de som lägger ut
  - e) Möte med gata&park innan semestern om skötsel & ny bansträckning/fler banor.  
Niclas & Göran
  - f) Föreningspoolen & Politikerträff: Göran informerade om dessa två uppstarter av nya möjliga samarbeten.

g) Kruset ruset: 20/8. Föreningar bjuder på upplevelser med avslutande After krusetruset-tält. Vi deltar på något sätt

h) Nya medlemmar: 3 nya medlemmar,

VI. Övriga frågor: inga

VII. Nästa möte: 1/8 16.30, innan Veckodiscen

VIII. Mötets avslutande